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Ordinær genrealforsamling i OMKnet 
Mandag den 11. maj kl 20.00 i Eforen 

Referat 

1. Dirigent: Tobias.  

Referent: Ritter. 

2. Godkendt og ingen indvendinger. 

3. Bestyrelses af beretninger 

a. Nyt netværk er implementeret uden problemer sidste halvår. Status er derfor nu at det er 

færdigt og virker. Det der er værd at bemærke er at support delen er faldet drastisk i form af 

kollegianere der ikke har internetadgang. I praksis betyder det at systemadministratorerne er 

”arbejdsløse”, og det er et godt tegn! Grunden til at supporten er faldet skyldes især at login 

systemet der forvoldte en del problemer for første gangs brugere nu er droppet. Der er dog 

stadig daglig support af anden karakter nu, alt fra ødelagte kabler til switche der har blokeret 

for kollegianeres netstik. Det kan dog konkluderes at det nye netværk samlet har gjort det 

nemmere for alle at komme på internettet.   

b. Der er indkøbt i samarbejde med FMS et nyt lærred i biografen og sidst en forstærker. Begge er 

installeret. Peter Spliid og Ritter vil udfærdige en guide for biografen.  

c. Elektroniskelåse – til alle fællessteder: Sportsklubben og Værkstedsklubben. Med booking 

opnås adgang til Musikklubben, Disc og Biografen. Derudover de to grupperum i læsesalen. Der 

er samtidigt oprettet booking adgang til grupperum 807, 907 og 1007, disse har dog ingen 

elektronisklås.  

7 mangler at registrere deres nøgler, hvilket stadig er muligt ved læsesalens computer.   

d. Printer kan betales med mobilePay. Folk er glade for dette og det er flittigt brugt, hvilket ses 

ved de 5-10 indbetalinger om dagen. Forhenværende næstformand Tobias finder det 

interessant at se om printer-finans kan løbe rundt. Hvilket skal iværksættes af bestyrelsen.   

e. OMKnet deltog i dette halvårs Introfest. Peter Gernæs, Peter Spliid og Ritter deltog. De beretter 

at det foregik rigtig godt og de knap 25 nye kollegianere synes godt om ”posten”. Traditionen 

tro blev der endnu engang ødelagt noget. Denne gang gik det udover skærmen på en iPhone 6 

der faldt ud af lommen da der blev hoppet til ”Skub til taget”.   

4. Godkendt! Forhenværende næstformand Tobias stiller sig kritisk overfor vi skal have en 

egenbeholdning på 300.00 kr. hvis vi igen kan få et tilsvarende lån som ved seneste 

netværksopgradering. Punkt til overvejelse.  

5. Redegørelse for budgetforslag og kommende planer  

a. Forhenværende næstformand Tobias bakker op om OMKnets fortsat virke og vil støtte op 

om nye hoveder. Der pointeres de kun et telefonopkald væk og ihærdige e-mail-besvare. 

Det er dermed den eksisterende bestyrelses planer for det kommende halvår. Dermed er 

ingen ”større” projekter igangsat. Hvilket kan forventes den nye bestyrelse vil søsætte.  

b. Ny DB måler er indkøbt og den kan følges live! Peter Spliid arbejder fortsat på at 

implementere denne. Der kan forventes en afslutning på dette projekt til sommer. 

c. OMKnet har ændret karakter over de sidste år. Foreningen er blevet meget mere 

projektorienteret! Samtidigt med den leverer internet til kollegiet. Der nævnes bl.a. de 

meget dygtige systemadministratorer.  
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6. Indkomne forslag 

a. Nyt navn kom til debat ved forrige bestyrelsesmøde. Dette startede en konkurrence op til 

Otto Festival sidste i april. Planen var endvidere at gøre OMKnet opmærksomme på sig selv 

da Foreningen mangler nye engagerede bestyrelsesmedlemmer.  Det har indtil videre givet 

respons og navne der allerede nu er kommet til: Imates, Robotto, OMKIT, OMK STRØM og 

Intek. Bestyrelsen vil arbejde videre med navneforslag – indtil videre er der ingen dato for 

hvornår et nyt navn skal findes.   

7. Valg 

a. Niels 617 viser interesse for at opstille som FM. Han har tidligere erfaringer fra 

foreningsarbejde og sidder allerede i REP, så han er allerede en fast kontakt dertil. Han vil 

gerne give noget mere til kollegiet udover end bare at feste. Han udpensler at bl.a. DB 

måler projektet vil være en god start. Han er færdig fra studiet om 2 år (klappes ind). 

b. Peter Gernæs 1006, menigt bestyrelsesmedlem i ét år. Har allerede engageret sig i en del af 

arbejdet og vist interesse. Han opstiller som næstformand (klappes ind). 

c. Alexander 331. Er lige flyttet hertil for en uge siden. Opstiller som menigt 

bestyrselsmedlem (klappes ind). 

d. Jacob 321, opstiller som suppleant. Tobias Ekstern som suppleant (begge klappes ind).  

e. FMS og Tobias Ekstern som ekstra revisor.  

Alle blev klappet ind! Og dermed forstås der ikke var noget kampvalg.    

8. Evt  

a. Sebastian gammel formand, får takkegave for god arbejdsindsats. Alle rejser sig op og 

klapper af ham! Det var virkelig smukt. Sebastian udtalte: ”Han er yderst bevæget”.  

 

 

 


